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To:

a
EER) IEEE @minvws ni]

From: 5.1.2e
|

]

Sent: Thur 12/10/2020 1:53:05 PM

Subject: RE: kamerbrief

Received: Thur 12/10/2020 1:53:05 PM

Dank.

Kijk ook hoe je BZ hier bij kan betrekken.

Als gezegd, ik zou ook denken dat we even rust moeten inbouwen.

Eerst onze eigen vaccinatie opstarten en dan ergens in februari donatie-verhaal uit gaan voeren.

Maar daar 1s niet iedereen het mee eens.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:BEA BE BE)JE minvws.nl>
Datum: donderdag 10 dec. 2020 2:39 PM

Aan:BE.BEJEN @ minvws o>
Onderwerp: RE: kamerbrief

Zojuist de eerste meeting gehad van de donatie-groep.

In dit gremia werd door de EC gesteld dat een actie vanuit de EU er niet op gericht is om covax te “replace-en”, maar "to

supplement before covax can start to supply”. “Its about closing this gap”.

Voorzien wordt dat Covax niet eerder kan leveren dan de tweede helft van het jaar. In de tussentijd wil de EC kunnen

inspringen.

Twee lijnen worden momenteel doordacht met een eigen rationale:
- Western Balkan; meer als een investering health security en ook geo-politiek ingegeven (chinees/russische vaccins)
- En humanitaire groepen;

Interessant wat dat de EU vanuit verschillende DG's een inzet koos (DGECHO,DEVCO,SANCO,DGNEAR).

Volgende week vervolg overleg en er wordt gekeken in hoeverre inkoop van vaccins voor deze groepen kan plaatsvinden via nog

openstaande Bazaar-tafels (Curevax en Modema naar ik begreep)

Naar verwachting komt dit onderwerp ook tijdens de EU-raad nog aan de orde zodat enige politieke guidance verkregen wordt.

Verzonden: 10 December 2020 10:33

@minbuza.nl>

@minbuzai>;EXEC) EXER. (EE) EEE mins;ENE ED
Onderwerp: RE: kamerbrief

Ik denk dat we er wel zo goed als wit zijn dan.
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Alleen dat humamnitaire ligt wat ingewikkelder dan je schetst. Die gesprekken vanuit Commissie lopen inderdaad, maar

men 1s ook begonnen met gesprekken met andere organisaties dan Gavi/Covax, juist omdat dat niet goed genoeg loopt.
Tussen ons, de Commissie is behoorlijk negatief over Covax. Vooral ook vanwege de negatieve publieke houding van

Covax richting EU, terwijl wij grooste donor zijn.

Ik wil nu voorkomen dat we die deur dichtdoen voor we precies weten wat daar de uitkomsten van zijn. Niet omdat dit

voor VWS nu zo belangnjk is, maar omdat we meedoen met wat 1s gaan heten Team Europe en die werken ook langs
andere lijnen dan alleen Covax.

Dus als we daar woorden voor vinden dan zijn we er wel uit.

Bijvoorbeeld

Deze middelen worden gebruikt voor het in natura beschikbaar stellen van vaccins aan COVAX AMC en/of andere erkende

internationaal opererende organisaties die hun aandacht meer specifiek richten op humanitaire noden. De inzet is dat vaccins zo

mogelijk direct van de fabrikant naar de eindontvanger gaan.

bij ons zit in de EU-brede groep die spreekt over donatiebeleid. Goed dat iemand van jullie (voor zover dat al niet

allemaal loopt) in goed contact blijft met hem hierover.

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: EXEXN (ED) -IEEEEDMM0 minbuza ulDatum: donderdag 10 dec. 2020 10:13 AM

minbuza.ol>. EY.ENE (EDD “MERE ins 1

Dank voor je open houding. Ik denk graag metje mee.

lk was betrokken bij de eerste gesprekken, toen nog met Ed met de Europese Commissie. Daar hebben we toen ook bepleit geen

separaat traject op te zetten, maar aan te sluiten bij het humanitaire spoor van Covax. Commissie zou hierover spreken met EES}
Belangrijk in te zetten op basis van noden, die we breed moeten definiéren.

Misschien als volgt benoemen: Deze middelen worden gebruikt voor het in natura beschikbaar stellen van vaccins aan

COVAX AMC, waarbij ook aandacht wordt gegeven aan humanitaire noden en de inzet is dat vaccins zo mogelijk direct van de

fabrikant naar de eindontvanger gaan.

Suriname is zover ik weet opgelost. Met financiéle steun van de IDB hebben zij zich aangesloten bij de Covax Facility. Er liggen geen

hulpverzoeken meer.

Uitgaven ter ondersteuning van landen die voorkomen op de OESO/DAC lijst worden als ODA aangemerkt. We willen zeker stellen

dat in dit geval deze uitgaven bovenop het ODA plafond komen. Voor jullie verandert er niets, uitgaven staan met of zonder ODA

label op jullie begroting, maar als FIN zou vereisen dat dit binnen het ODA plafond zou moeten passen, betekent dit dat het OS

budget voor gezondheid metBEY: ur zou moeten worden gekort. Je kuntje voorstellen dat dit in tijden van budgettaire krapte
en gegeven de bezuinigingen op 0S-gezondheid die reeds moeten worden geaccommodeerd een pijnlijke exercitie zou zijn. Deze

tekst die door ons FEZ is voorgesteld op basis van gesprekken met FIN voorkomt dit.

Laat me weten of dit je vragen beantwoord en uiteraard graag bereid een en ander nog verder met je te bespreken. Het zou fijn

zijn als we er op ambtelijk niveau uitkomen. Mocht dat ons niet lukken dan stel ik voor dit morgen op niveau DG verder te
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bespreken.

From: EXEX) J. EEE minvws ni>
Sent: woensdag 9 december 2020 16:45

@minbuza.nl>

0 rinouza.n;FEES EE (NEEDSEENviv. ENED ERED
Subject: RE: kamerbrief

Ik zit met paar punten.

1) In EU zijn lopen gesprekken over vaccindonatie, Naast Covax zijn er twee andere mogelijke wegen die bewandeld

kunnen worden. Bijdragen voor een humanitaire pot (bijvoorbeeld beheerd door MSF) en anderzijds de Westelijke
Balkan. De Westelijke Balkan komt vast wel goed, want Commissie heeft daar geld voor. Dan die humanitairian-pot.
Eigenlijk wereld op zijn kop dat ik daar bij jullie voor pleit, maar ik wil die deur niet dichtgooien, zonder dat we daar

voldoende over gesproken hebben.

2) Suriname. Recent zijn we daar onder jullie leiding (BZ) uitgebreid geweest en wens voor hulp bij toegang tot vaccins was

een van de uitkomsten. Dat wil ik nu niet onmogelijk maken.

Ten slotte is het mogelijk dat de financiéle zin in laatste versie stond. Ik wil alleen begrijpen wat het betekent wanneer we

zeggen dat een bedrag op onze begroting telt als ODA en onder HGIS wordt gebracht?

Dus als jullie meedenken hoe hier mee om te gaan, dan komen we er wel uit lijkt me.

Groet

Verzonden: woensdag 9 december 2020 15:40

Onderwerp: RE: kamerbrief

Dank voor je reactie. Je toevoeging maakt de tekst evenwel te vrijblijvend. Kanaalkeuze blijft zo in de lucht hangen. Zijn bereid om

onze sterke voorkeur voor financiéle bijdrage los te laten, maar moet dan wel duidelijk zijn hoe bijdrage in natura wordt

gekanaliseerd. Ons punt was steeds dat onze bijdrage moet aansluiten bij eerlijke verdeling wereldwijd op basis van Global

Allocation Plan van WHO. Door bijdrage aan Covax is dat gegarandeerd. lk kan dan ook niet akkoord gaan met deze toevoeging. Wil

er graag uitkomen, maar dit is voor ons een ondergrens. Hoor graag je reactie.

Laatste zin stond reeds in brief die door minister de Jonge werd ondertekend. Zoals je weet is het belangrijk vast te leggen dat deze

bijdrage vanuit de VWS begroting weliswaar als ODA wordt aangemerkt, maar bovenop het ODA plafond komt. Anders gaat het

alsnog ten koste van onze OS programma’s op gezondheid. Dit is zo besproken tussen ons FEZ en MINFIN en zin is daar een

uitvloeisel van. Hoop dat dit verduidelijkt, volgende week spreken we hier ook met elkaar over verder.

Hartelijke groet,

Sent: woensdag 9 december 2020 14:20

To: [ENED
BEER) <MEEKEEMM@ minbuza.nl>
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Subject: RE: kamerbrief

Wat mij betreft het onderstaande een oplossing.

Het kabinet heeft bovendien eerder aangegeven cURIEEE Se reserveren voor de beschikbaarheid van kandidaat-vaccins voor

ontwikkelingslanden (of in uitzonderingsgevallen, andere kwetsbare landen).
Deze middelen zullen zoveel mogelijk worden gebruikt voor het in natura beschikbaar stellen van vaccins aan COVAX AMC, waarbij

de inzet is dat vaccins zo mogelijk direct van de fabrikant naar de eindontvanger gaan.

Deze EUR op de begroting van VWS kwalificeert als ODA en zal derhalve onder de HGIS gebracht worde

OPTIE 1: Deze middelen uit de VWS-begroting zullen worden toegevoegd aan de bovengenoemde bijdrage aan COVAX AMC. In het

HGIS-jaarverslag 2020 zal deze EURBEEEZN als ODA worden aangemerkt en daarmee de ODA-prestatie verhogen. NEE

OPTIE 2: Deze middelen zullen worden gebruikt voor het ‘in kind” beschikbaar stellen van vaccins aan landen op basis van

beschikbaarheid en specifieke verzoeken. JA

Groet

Verzonden: dinsdag 8 december 2020 19:17

Aan: BEBE

s
1. @ minvws.nl>

@minbuza.nl>

Onderwerp: kamerbrief

Urgentie: Hoog

IEE

Goed je even gesproken te hebben. Zoals besproken hier met track changes mijn suggesties voor de passage over de inzet van de

EE. Heb e.e.a. nog niet aan mijn DG voorgelegd, hoor eerst graag jouw reactie of dit haalbaar is. Zou goed zijn als we er zo

uit zouden komen.

Help save paper! Do you really need to print this email?

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht

abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat

aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het

elektronisch verzenden van berichten.

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent

to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no hability for

damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages.

Help save paper! Do you really need to print this email?



1022177

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht

abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat

aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het

elektronisch verzenden van berichten.

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent

to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no hability for

damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages.

Help save paper! Do you really need to print this email?

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht

abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat

aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het

elektronisch verzenden van berichten.

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent

to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no Liability for

damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages.


